

University of Macau  
Faculty of Social Sciences and Humanities  
Department of Government and Public Administration

*A panel discussion ---  
"President Obama's visit to China and U.S.-  
China relations"*

At the invitation of Chinese President Hu Jintao, US President Barack Obama has just made his first presidential visit to China from November 15<sup>th</sup> to 18<sup>th</sup> for the first time. During this visit, two president exchange the idea about many important issues, such as world climate change, financial crisis, North Korean nuclear issue, in an effort to bring a new impetus to key bilateral relations.

How meaningful this meeting was? How China and U.S. will development their relation?

Let's have an open penal discussion with our professors, exports in IR.

**Speakers:**

Professor Hao Yufan (Dean of FSH, Ph.D. The Johns Hopkins University, USA)

Professor Wang Jianwei (Ph.D. University of Michigan, USA)

Professor Song Weiqing (Ph.D. University of Siena, Italy)

Professor Chen Dingding (Ph.D. The University of Chicago, USA)

**Time:**

7:00 pm, November 25, 2009 ( Wednesday )

**Venue:**

Ho Yin Center , HG03

**Language:**

Putonghua

All are welcome

澳門大學  
社會科學及人文學院  
政府與行政學系

**奧巴馬 v.s. 胡錦濤 -- 中美關係縱橫談**

今年11月15日至18日，美國總統奧巴馬在其上任後首度訪華，與中國國家主席胡錦濤舉行會談。這次中國之行的首要議題將是氣候變化問題。此外，全球經濟危機以及朝鮮問題也將是兩國領導人商討的重要內容。從十五日深夜到十八日下午五點，這短暫的六十六個小時，對櫛風沐雨三十年的中美關係來說，是一次再出發的新起點。

這次兩國首腦的會談意義何在？中美關係日後究竟如何發展？讓我們與本校社會人文學院政府與行政學系教授、國際關係專家面對面地交流與探討

**主講人：**

郝雨凡教授、院長（美國約翰霍普金斯大學，政治學博士）

王建偉副教授（美國密西根大學，政治學博士）

宋衛清助理教授（義大利錫耶納大學，政治學博士）

陳定定助理教授（美國芝加哥大學，政治學博士）

**時間：**

2009年11月25日（星期三），晚上7時

**地點：**

何賢會議中心HG03

**語言：**

普通話

歡迎有興趣人士參加